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Verslag Participatie Bijeenkomst Sportbeleid Gemeente Zevenaar, gericht op zorg- 
en welzijnsorganisaties, onderwijsinstellingen, dorpsraden en kinderopvang 
organisaties  
 
Datum: 29-06-2021 
Tijd: 15:30-16:45 
Locatie: Digitaal via Microsoft Teams 
 
Aanwezig: Toon Derksen (De Meent Angerlo), Leanne Bonte (Bewust Gezond), Eddie van Kooij 
(Dorpsraad Pannerden), Marinthe Ruegebrink (KDV Toverhoed), Carlo Bouwman (Herwen Actief), 
Alice Sessink-Gennissen (Kinderopvang De Boefies), Inge Hendriks (Paulusschool Giesbeek). Vanuit 
gemeente Zevenaar beleidsmedewerkers Maatschappelijke Ontwikkeling Bert Filius en Fleur de 
Geus. 
 
Welkom en korte inleiding door Fleur de Geus 
Fleur heet iedereen welkom en geeft een korte inleiding over waarom we bij elkaar zitten. Korte 
inventarisatie van wie er is en uitnodiging om vanavond met elkaar in gesprek te gaan over input 
voor de sportnota en het richting geven daaraan.  
 
Presentatie Bert Filius: Hoofdlijnen beleidsvisie sport en bewegen 
(Zie PowerPoint presentatie) 
Nieuwe beleidsvisie gaat over sport én bewegen en is dus breder dan sport alleen. Dit zijn 
hoofdlijnen voor de komende jaren. In de uitvoeringsagenda, welke later wordt samengesteld, 
worden acties en thema’s per jaar uitgewerkt. Er is op 30 juni jl. een vergelijkbare bijeenkomst 
georganiseerd om dezelfde punten door te nemen met de verschillende sportverenigingen. 
 
Gesprekken op basis van drie centrale thema’s 
Veel punten hieronder hebben raakvlakken met alle thema’s, maar zijn vermeld onder punt 1. 
 

1. Sport en bewegen als middel  
 

- Behoefte aan inzet combinatiefunctionarissen (CF) in Giesbeek, gericht op activiteiten voor 
de kinderen. 

- Voor de kinderen van groep 1 tot groep 6 wordt weinig georganiseerd. Het zou mooi zijn als 
er een peuteraanbod komt. 

o Suggestie die al eerder per email was binnengekomen: Springlap is bewegend leren 
voor peuters en kleuters. Heel leuk als dit door de gemeente aangeschaft kan 
worden en dan door het jaar heen op de locaties laten komen (https://springlab.nl/ ) 

o BSO activiteiten in de sporthal voor iedereen 
- Vraag is waarom Ataro ertussen moet zitten? Is het niet makkelijker om op een andere 

manier sportactiviteiten en -mogelijkheden te realiseren? 
o Ataro is bezig om het aanbod te verbreden. Niet direct in samenwerking met 

scholen, maar er zit wel verandering aan te komen. 
- Het is lastig om als gymdocent met leerlingen te fietsen. Daarnaast worden leraren gekort op 

gym uren. Hierdoor zijn er situaties waarin kleuters op school moeten gymmen. Wellicht kan 
er in samenwerking met de gemeente een plan worden opgezet om buiten school te 
gymmen. Docenten staan vaak open voor ideeën rondom extra sporten, maar hebben er 
geen tijd voor. 

- Er zijn ook mogelijkheden tot verbinding tussen sport voor de jongste kinderen en 
ouderenzorg, alhoewel de leeftijdsgroep hiertussen niet moet worden vergeten.  

- Enthousiasme werkt verbindend. 

https://springlab.nl/
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- Het realiseren van een trapveldje in Pannerden duurt nu al zo’n 3-4 jaar. Het is nu een 
project van Pannerden en Caleidoz en eerder is er een handtekeningen actie opgezet door 
kinderen van de basisschool. Het is jammer dat er pas actie wordt ondernomen als er een 
openlijk bericht op Facebook wordt geplaatst. 

- In Lobith zijn ouderen en kinderen met overgewicht een groot probleem (en niet alleen 
daar). Er zijn voor deze doelgroepen weinig opties om in beweging te komen. Via de huisarts 
of fysio zijn er de Gecombineerde Leefstijlinterventie (GLI) trajecten, maar de zorgaanbieders 
krijgen te weinig geld vanuit de zorgverzekering. Na de GLI zijn er geen opties. Deze mensen 
gaan niet naar de sportschool. Alles begint bij een stukje bewustwording. Wat zijn de opties? 
Goed om al op de basisschool te beginnen met voedingslessen, of zelfs op het 
consultatiebureau. Zeker nu met corona is er voor dit soort zaken te weinig tijd en geld.  

- Kinderen kunnen op school al worden gestimuleerd, ook met voeding. Er zijn voorbeelden 
van kinderen die van hun eigen zakgeld traktaties moeten halen. In de kinderopvang wordt 
soms gewerkt met een traktatiebeleid, maar je kunt niet alles verwachten van de ouders. 
Daarom wordt er soms gekozen om zelf traktaties te maken op de opvang. 

 
2. Ruimte voor sport en bewegen 

 
- Sportzaal van Giesbeek wordt amper gebruikt, iedereen wil in Lentemorgen zitten. Hier valt 

nog flink wat te halen mbt het optimaal benutten van sportaccommodaties. 
- Samenwerkingen met andere aanbieders om optimaal gebruik te maken van de 

buitenruimte, zoals met wandelroutes. 
 

3. Sterke en vitale sportverenigingen en sportaanbieders 
 

- Het voeding aanbod in de sportkantines is veel ongezonder dan vroeger. Bij wie ligt deze 
verantwoordelijkheid? De ouders geven de kinderen geld mee om tussendoor iets te halen 
en soms worden aankopen opgeschreven. Kleine moeite om bekers water neer te zetten ipv 
limonade. Ligt de verantwoordelijkheid bij kantines, de verenigingen zelf, de gemeente, bij 
de ouders?  

 
Verdere proces 
 

- Alles wat vanmiddag is gezegd is input voor nieuwe beleidsnota 

- Wanneer de sportnota naar het college is gegaan en besluitvorming heeft plaatsgevonden, 

dan is het openbaar. Vervolgens wordt het stuk dit najaar besproken in de gemeenteraad en 

kan met ook daar inspreken via een commissie. Zodra dit moment bekend is, wordt het 

gedeeld met de deelnemers. 

- De presentatie en het verslag worden na afloop rondgestuurd. 

 
 
 
 
 
 
 

 


